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شروع  اردوی ششم کبدی مردان
ششــمین اردوی تیم ملی کبدی مردان برای نوزدهمین دوره بازی های 
آســیایی 2022 هانگژو چین از امروز در مجموعه ورزشــی انقلاب تهران 
شروع می شود. وحید رضایی مهر، امید خجسته، فرهاد رحیمی، عمران 
مــددی، میلاد احمــدی، محمدصابر فرهادی، رضــا میرباقری، مجتبی 
رســتمی نیا، امیرمحمــد ظفردانــش، ابراهیم حکیم شــرف، احمدرضا 
عســگری، امیــر مقــدم، علیرضــا میرزائیان، امیــن قربانی، امیرحســین 
بسطامی،  ســبحان آقاخانی، محمدکاظم ناصری، امیرحسین علیزاده، 
امیــن  اکرامــی،  حیدرعلــی  کبودرآهنگــی،  محمدرضــا  مــرادی،  یاســر 
رضوان نژاد، محمدحســین کوچکی و یاسین امینی اردونشینانی هستند 

که تا 8 اسفندماه زیر نظر کادر فنی تمرین می کنند.

 9 اردو برای شناگران نابینا و کم بینا 

شناگران کم بینا و نابینا در 9 اردو برای بازی های پاراآسیایی 2022 هانگژو 
آماده می شــوند. به گفته حمید شریفیان رئیس انجمن شنای نابینایان و 
کم بینایان با سیاســت کمیته ملی پارالمپیک برای اعزام کیفی و شــانس 
مدال هــا، رکــورد ۴ شــناگر نابینا و کم بینا نزدیک به نفر ســوم آسیاســت و 
همه تلاش انجمن برای ارتقای رکورد شناگران به رکورد نفر اول آسیاست 
تا شــانس حضور در بازی های پاراآســیایی را از دســت ندهند. قرار اســت 
بعداز بهبود وضعیت امیکرون  دوباره اردوها از سر گرفته شود. خردادماه 
ســال آینده آخرین مهلت برای اعلام لیســت اعزامی به بازی هاست. اگر 
شــناگران رکورد ورودی نگیرند، شــاید حضور آنها در هانگژو منتفی شود. 

البته قرار است شناگران در 9 اردو آماده شوند.

آزادکاران جمعه به اردو می روند
اردوی تیم منتخب کشتی آزاد برای رقابت های بین المللی جام یاشاردوغو 
ترکیــه از 29 بهمــن مــاه آغــاز می شــود. ســید علــی عظیمــی، محمدباقــر 
یخکشــی، ســعید انوری، مرتضی قیاســی، رحمــان رحیم پــور، امیرمحمد 
یزدانی، علی اکبر فضلی، محمدصادق فیروزپور، علی سوادکوهی، مجتبی 
اصغــری، علی منصــوری، احمد بذری، محمدحســین محمدیان زیر نظر 
پژمان درستکار سرمربی تیم ملی تمرین می کنند. رقابت های بین المللی 
کشــتی آزاد جــام یاشــاردوغو بــه عنــوان مرحلــه اول رنکینگ )مســابقات 
بین المللــی( اتحادیــه جهانی کشــتی برای مســابقات جهانی ســال 2022 
روزهای ۶ تا 8 اسفندماه در شهر استانبول ترکیه برگزار می شود. قرعه کشی 
تمامی اوزان عصر جمعه ۶ اســفندماه برگزار و رقابت های اوزان 9۷ و ۱2۵ 
کیلوگرم روز شنبه ۷ اسفندماه و مسابقات اوزان اوزان ۵۷، ۶۱، ۶۵، ۷0، ۷۴، 

۷9، 8۶ و 92 کیلوگرم روز یک شنبه برگزار می شود.

نبود هوگو استاندارد یقه تیم ملی را در المپیک گرفت

 هادی پور: بلاتکلیفی فدراسیون به ضرر تکواندو است
آرمین هادی پور ملی پوش تکواندو این روزها دوران نقاهتش را ســپری 
می کنــد تــا از ماه آینده به شــیاپ چانگ برگردد.او بابــت بلاتکلیفی این 
روزهای فدراسیون و اینکه حکم ریاست هادی ساعی هنوز صادر نشده، 
نگران است و آن را به ضرر تکواندو می داند: »این بلاتکلیفی ها به ضرر 
تکواندو اســت، ســال آینده مســابقات و میادین مهمی را پیش رو داریم 
ولــی هنوز برنامه ریزی در این باره نشــده اســت. همه کشــورهای جهان 
در حــال برنامه ریــزی بوده و ســخت مشــغول تمرین هســتند بجز ما که 
هنور بلاتکلیفیم. ما 2 ســال تا المپیک پاریس فرصت داریم و برخلاف 
این زمان کوتاه هیچ اقدامی نکرده ایم. ثانیه به ثانیه امســال با توجه به 
مســابقات ســال بعد برای ما مهم اســت اما ما همچنــان در بلاتکلیفی 
بــه ســر می بریم. تکوانــدو رشــته ای جهانی و مهم اســت و مســابقاتش 
برخــلاف بعضی رشــته ها که بــا حضور 20 یا 30 کشــور برگزار می شــود، 
با حضور 200 کشــور انجام می شــود و همین حساســیت مســابقات ما را 

بیشتر هم می کند.«
 او  بــا تأکیــد بــر اینکــه عــدم برگــزاری لیــگ بــا هوگــو اســتاندارد، یقه 

تیــم ملــی را در مســابقات بــرون مــرزی می گیــرد، گفــت: 
»مســابقات لیگ برتر با مشــکلات فراوان مثل نداشتن 
هوگو اســتاندارد برگزار شــد. نبود هوگو استاندارد باعث 
می شــود تا تکواندوکاران در مســابقات داخلی براحتی 
امتیاز بگیرند ولی در مسابقات جهانی به سختی.همین 
مســأله در المپیک یقــه ما را گرفت و باعث شــد هرچه 

ضربــه می زدیــم، امتیاز نگیریــم.« ملی پــوش تکواندو از 
بهبــود مصدومیت و برگشــتش به شــیاپ چانگ 
خبــر داد: »در حــال حاضــر مصدومیتم برطرف 
شــده اســت و تمریناتــم را صبــح و عصــر ادامــه 
می دهم.تا یک ماه آینده به شــرایط ایده آل برای 
حضــور در تمرینات رســیده و بــه اردوهای تیمی 

ملی برمی گردم.«

اسکی باز دوپینگی ایران، هنوز قانع نشده است

ساوهشمشکی:تاآخرماجرامیروم
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قهرمانــی  رقابت هــای  میزبانــی  ورزشــی/  گــروه 
باشــگاه های والیبال مردان آســیا با بد قولی ارومیه 
از دســت رفــت. در حالــی کــه فدراســیون میزبانی 
قهرمانی باشگاه های آسیا را به نام ارومیه گرفته بود، 
مســئولان این شهر هم که جای قهرمانی لیگ برتر 
را خالــی می دیدند، محمدرضا تندروان ســرمربی 
ســابق فــولاد ســیرجان قهرمــان فصــل قبــل لیگ 
برتــر و شــاگردانش را به تیم شــان آوردند تــا آرزوی 
همیشگی شان برآورده شود. با اینکه انگار همه چیز 
مهیــا بود تا ارومیه ای ها دوبــاره میزبان رقابت های 
بین المللی شــوند، اما بدهی میلیــاردی بجا مانده 
از چنــد ســال پیــش ارومیه ای ها  بــه خارجی ها، کار 
دست آنها داد. حتی اولتیماتوم فدراسیون جهانی  
بــه آنهــا هــم کارســاز نشــد و وســاطت فدراســیون 
هــم کاری از پیــش نبــرد. چــرا که تأمیــن بدهی ۱5 
میلیاردی برای ارومیه ای ها سخت و نشدنی است. 
پیــش از این پیمــان رضایی مدیرعامل شــهرداری 
ارومیه گفته بود: »این کار عزم ملی می طلبد.« این 
حــرف او نشــان مــی داد تامین بودجه برای تســویه 
کار راحتی نیســت. البته که طلبــکاران خارجی  هم 
که مدت هاســت دست شــان به پول شــان نرســیده 
هم به این راحتی کوتاه بیا نیستند. حرف های چند 
روز پیش  لوبومیر تراویســا سرمربی اسبق ایتالیایی 
شهرداری چی ها نشان می دهد تنها با گرفتن پولش 
راضی می شود: »بعد از 5 سال به نظرتان باید برای 

گرفتن حقم توافق یا معامله کنم؟«
یــزد  و  اصفهــان  اســتان  دو  شــرایط  ایــن  در 
هــم داوطلــب میزبانــی ایــن رقابت هــا شــده اند. 
ارومیه ای هــا حتــی مهلــت  20 بهمــن مــاه را رد 

کردنــد، بدون اینکه کاری اساســی برای حل قضیه 
انجــام دهنــد، ایــن بار وقتــی محمدرضــا داورزنی 
رئیــس فدراســیون حرف از دســت رفتــن میزبانی 
ارومیــه را زد، مدیــرکل ورزش اســتان آذربایجــان 
غربــی تقاضــای مهلــت تا 25 بهمــن مــاه  را ارائه 
داد و فدراســیون هم پذیرفت اما با گذشــت دو روز 
بیشــتراز مهلت مقــرر، باز هــم اتفاقی نیفتــاد. هر 
چند این روزها حرف از دور زدن فدراسیون جهانی 
اســت. یعنی شــایعه شــده که قرار اســت بازیکنان 
تیــم شــهرداری ارومیــه بــا  لبــاس تیــم آذرباتری 
ارومیه در مســابقات قهرمانی باشگاه های آسیا به 
میدان بروند تا بدون تسویه  بدهی چند میلیاردی، 
میزبانی ارومیه را هم از دســت ندهند. با این حال 

میــلاد تقــوی دبیــر فدراســیون هــم می گویــد: »ما 
دوســت داریــم  میزبانــی رقابت های باشــگاه های 
آســیا به خاطــر هــواداران والیبال در ارومیــه برگزار 
شــود اما قطعاً در چهارچوب قانون. منطقی است 
که شــهرداری ارومیه وقتــی نمی تواند بدهی اش را 
تسویه کند، ما هم  نمی توانیم  خارج از چهارچوب 
قانون میزبانی باشــگاه های آسیا را به آنها بدهیم. 
از  فدراســیون  محرومیــت  بــا  نمی توانیــم  حتــی 
میزبانی رقابت های ملی  بــه تیم های ملی زنان و 
مردان ضربه بزنیم. به هر حال تکلیف این مسأله 
تــا هفته آینده مشــخص می شــود. یــزد و اصفهان 
میزبانــی را می خواهنــد کــه اصفهــان در اولویــت 

است.«

ارومیه ای ها بازهم برای باشگاه های آسیا بدقولی کردند

شایداصفهانمیزبانشود
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ترکیب تیم ملی بسکتبال شنبه تکمیل خواهد شد

حاتمی: پروتکل های بهداشتی رعایت می شود
دومیــن   / غفــاری   پریســا 
اردوی تیم ملی بســکتبال 
از  بازیکــن   ۱9 شــرکت  بــا 
در  مــاه  بهمــن   23 شــنبه 
آزادی  بســکتبال  ســالن 
آغــاز شــده اســت. بعــد از 
روی  قرمــز  قلــم  کشــیدن 
نــام 6 بازیکــن دور جدیــد 
تمرینــات برای شــرکت در 

پنجره دوم انتخابی جام جهانی با منفی شــدن تست های کرونای سجاد مشایخی و 
ارســلان کاظمی پیگیری می شــود. البته بهنام یخچالی لژیونر کشورمان بعد از پایان 
دوران قرنطینه و بازگشت به میدان برای میتل دوچر خود را به روزهای آمادگی اش 
نزدیــک می کنــد تا بتواند روز جمعــه 29 بهمن ماه راهی تهران شــود و از فردای آن 
روز در تمرینات شرکت کند. هرچند به نظر می رسید که او به دلیل دوری دوهفته ای 
نتوانــد بــازی خوبــی از خود به نمایــش بگذارد اما بــا ۱۱ امتیازی کــه در بازی تیمش 
کسب کرد کادر فنی تیم ملی ایران را خوشحال کرد که بهنام آماده است. البته پیش 
از ورود بهنــام یخچالــی بــه اردوی تیم ملی و برای اطمینان از ســلامت کاملش از او 
تست کرونا گرفته خواهد شد. این اقدام در راستای تمهیداتی که برای حفظ سلامت 

اردونشینان تیم ملی و دورماندن آنها از این ویروس انجام شده، در برنامه است.
مســعود عماری، سرپرســت تیم ملی بعد از تماســی که با این بازیکن داشــت از 
طرف سرمربی تیم ملی اعلام کرد که تیم به او نیاز دارد و باید به ترکیب تیم اضافه 
شــود. او به خبرنگار »ایران« گفت: »یخچالی شنبه به ما اضافه می شود و خیلی زود 
خــود را با ســایر هم تیمی هایش وفق می دهد.او مدت هاســت با ایــن نفرات بوده و 

مشکلی از لحاظ هماهنگی ندارد.«
البته به گفته مهران حاتمی، مربی تیم ملی و ســایر اعضای کادر فنی قرار اســت 
تیــم ملــی قرنطینه کامل باشــد اما همچــون اردوی اول کــه بازیکنــان و کادر فنی به 
منزل رفتند و دو نفر جدید علائم کرونا پیدا کردند، بعید نیست دوباره این بازیکنان 
از اردو خارج شــوند. حاتمی در این باره می گوید: »بازیکنان خیلی مراقب ســلامتی 
خود هستند چون می دانند مبتلا شدن به امیکرون یعنی از دست دادن پنجره دوم.

پس مطئناً پروتکل های بهداشتی کاملًا رعایت می شود.«
البتــه گفته شــده بود هیچ کــس از عوامل بیرونی حس ورود به ســالن ندارند ولی 
دیدیم روز دوشــنبه باز اعضای عیات عراقی و همراهانشــان به سالن آمدند به نیت 
مشاهده تمرینات تیم ملی. پس مشخص نیست مفهوم قرنطینه کامل یعنی چی.!

در چارچوب پنجره دوم انتخابی جام جهانی، تیم ملی بســکتبال ۵ اســفندماه با 
قزاقســتان دیدار می کند و 8 اســفندماه هم به مصاف سوریه می رود. هر دو دیدار در 

تالار بسکتبال آزادی برگزار خواهد شد.

نفــت  بانــوان  بســکتبال  تیــم  دیــدار 
آبــادان در نیمــه نهایــی لیــگ برتــر 
طبــق  شــد.  لغــو  شــیمیدر  برابــر 
اعــلام کمیتــه مســابقات و داوران 

فدراسیون بســکتبال بازی تیم  پالایش نفت 
آبــادان به دلیل ابتلای بازیکنــان این تیم به 
ویــروس کرونا لغو و به زمــان دیگری موکول 
شــد. دیدار رفــت این مرحلــه از بازی ها قرار 

بــود امروز و بازی برگشــت جمعه 29 بهمن 
برگزار شــود. اما دیگر دیــدار این مرحله بین 
تیم های گروه بهمن و اکســون امروز ســاعت 

۱5:30 انجام می شود.

ابطحی: اعضای صندوق حمایت، بیمه تکمیلی و 
ویژه دارند

و  قهرمانــان  از  حمایــت  صنــدوق  مدیرعامــل  ابطحــی،  ســیدمصطفی 
پیشکســوتان ورزشی، درباره روند بیمه ورزشــکاران توسط صندوق می گوید: 
»بیمــه تکمیلی به دو صــورت عادی و ویژه، پیگیری امــور درمانی این اعضا 
است. تشکیل پرونده پزشکی برای ورزشکارانی که دارای بیماری های خاص 
هســتند، پرداخــت وام با معرفی به بانک رســالت و کمک هــای بلاعوض از 
جمله اقداماتی است که صندوق برای حمایت از فعالان ورزش انجام داده 
است. از ابتدای دولت سیزدهم حداقل پرداخت مستمری به پیشکسوتان به 
دو برابر افزایش پیدا کرده اســت. امیدوارم  با حمایت نهادهای تصمیم ساز 
مؤثر برای بیمه خویش فرما گام مؤثر برداشــته شــود چراکــه وزارت ورزش و 

جوانان آمادگی دارد در حرکت جهادی مشکل بیمه را حل وفصل کند.«
صندوق حمایت از قهرمانان و پیشکسوتان ورزش کشور به گفته 

مدیرعامل آن برای حمایت از ورزشــکارانی که بیمه پایه را ندارند 
هــم برنامه دارد: »متأســفانه ورزشــکارانی کــه بیمه پایــه ندارند، 
نمی تواننــد از خدمــات بیمــه تکمیلــی صنــدوق بهره مند شــوند 
چون در هر صورت افرادی که می خواهند از مزایای بیمه تکمیلی 

استفاده کنند، باید حتماً بیمه پایه را داشته باشند اما برای رفع این 
مشــکل هم پیشــنهادات مختلفی را می توان داد. ما پیشنهاد می دهیم این 
موضوع با برگزاری جلســه بین فدراسیون های ورزشی، کمیته ملی المپیک 
و کمیتــه ملی پارالمپیک با ســازمان تأمین اجتماعی و اســتفاده از ظرفیت 
مجلس شورای اسلامی و بویژه کمیسیون فرهنگی مجلس بررسی و برطرف 
شود. حتماً با برگزاری این جلسات می توانیم به راهکار مناسبی دست پیدا 
کنیــم.« ابطحی هــدف راه انــدازی صنــدوق را حمایت می دانــد: »صندوق 
حمایت از قهرمانان و پیشکسوتان ورزش کشور با هدف حمایت و پشتیبانی 
از قهرمانان و پیشکســوتان ورزش کشــور که از ســرمایه های اصلی این مرز و 
بوم به شمار می روند تأسیس شده است. خوشبختانه صندوق در این مدت 
خدمات ارزنده ای به اعضایش داشــته و در تلاش اســت حمایت ها را ادامه 
دهــد. اعضای صندوق حمایت از قهرمانان و پیشکســوتان ورزشــی شــامل 
۶هزار و 23۶نفر می شــوند که این تعداد به هفت گروه تقســیم بندی شــده 

است.«
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فائــزه زمانی/ملــی پوش یخ نــوردی بعــد از دوری 
2 ســال و نیمــه مجــدداً تبرهایــش را بــرای صعود 
دیواره های یخی به دست گرفته است. زینب کبری 
موسوی حالا در بازگشت به دنیای قهرمانی معتقد 
اســت شــرایط تغییری نکرده تا جایی کــه به گفته 
خودش بعضی اوقات فکــر فروختن تبرهایش به 
ســرش می زند. او در گفت و گو با خبرنــگار »ایران« 
از شــرایطش بعد از بازگشــت بــه ورزش قهرمانی 
 صحبــت کــرد: »مــن بعــد از خداحافظــی و دوری 
2 سال و نیمه از دنیای یخ نوردی، به خاطر علاقه و 
عرق ملی به ایران و هم چنین تشــویق هموطنانم 
به رغــم ناعدالتی هــای فدراســیون کوهنــوردی بــه 
دنیای قهرمانی برگشــتم. ولــی در این مدت هیچ 
چیز عوض نشــده و شــرایط بدتر هم شــده اســت. 
من همچنان ســالن تمرین ندارم و بعد از 2 ســال 
و نیــم دوری فقط با ۷ جلســه تمریــن در طبیعت 
در مســابقات قهرمانی کشــور با اختــلاف یک گیره 
دوم شــدم. بابــت رفتــار مســئولان فدراســیون بــا 
اســتعدادهایی مثــل خــودم افســوس می خــورم. 
هرکســی کــه تجربــه صعود داشــته باشــد می داند 
کــه مقام دومی در مســابقات قهرمانی کشــور بعد 
از 2 ســال و نیــم دوری و بــدون هیــچ امکاناتی چه 
کار بزرگی اســت. بازگشت من به دنیای یخ نوردی 
برای مســئولان فدراســیون غیرمنتظره بــود و آنها 
منتظــر مهاجــرت من بودنــد ولی من با برگشــتم 

محاسباتشان را بهم ریختم.«
ملی پــوش یخ نــوردی دلیل غیبتش در مســابقات 
قهرمانی جهان ســوئیس را بهانه های فدراســیون 
جهانــی  مســابقات  ثبت نــام  »موقــع  می دانــد: 
ســوئیس، از فدراســیون به من زنــگ زدند و گفتند 
بایــد ســریعاً هزینه ثبت نــام در مســابقات را به ما 
برسانی و من هم به زحمت این پول را به دستشان 
رســاندم. برای اعزام به مسابقات قهرمانی جهان 
به خاطــر ناهماهنگــی و دلایلــی کــه نمی دانم، به 
مشــکل خوردم و این مســابقات را از دســت دادم. 

جالــب اینجاســت که بــدون کوچک ترین پاســخی 
فقــط 2 نفر از یخ نــوردان مرد عازم این مســابقات 
شــده و هیچ خانمی به این مســابقات اعزام نشد. 
بــاز هم ناعادلانــه و این بار بــه بهانه اعــزام نفرات 
اول مسابقات قهرمانی کشــور، من را به مسابقات 
قهرمانی جهان سوئیس نفرستادند. برای اعزام به 
مســابقات قهرمانی جهان با توجه بــه نبود دیواره 
یخی طبیعی در ایران بهتر است که فدراسیون یخ 
نوردانش را به اردوی روسیه بفرستد اما فدراسیون 
فقــط همــان 2 ملــی پوش مــرد را به ایــن اردوها و 
مســابقات می فرســتد. ایــن 2 ملی پــوش به رغــم 
اینکــه یک نفرشــان باعث حاشــیه های زیــادی در 
ســال 2020 برای یخ نوردی شــد سال هاست مورد 
حمایــت فدراســیون هســتند. ایــن رفتارهــا باعث 
خستگی ام شــده و دوســت دارم تمام تجهیزات و 
تبرهایم را بفروشــم تا جلوی چشــمانم نباشند که 

بخواهند من را به یخ نوردی ترغیب کنند.«
بــه رفتــار مســئولان فدراســیون  موســوی نســبت 
گلایه هــای زیــادی دارد: »مــن ســال 20۱۷ در دوره 
و  کــردم  شــرکت  یخ نــوردی  داوری  بین المللــی 
دوره  نتوانســتم  مســابقات  در  درگیــری  به خاطــر 
کارورزی ام را بگذرانم، همان سال یکی از مسئولان 
که مورد تأیید فدراســیون بوده و سابقه ورزشی هم 
ندارد با بودجه فدراســیون در این دوره شرکت کرد 
و جالب اینجاســت که فدراســیون هــم این تأمین 
بودجه را کتمان می کنــد. در این مدت که از دنیای 
قهرمانی دور بودم پیگیری های زیادی کردم تا بعد 
از خداحافظی از ورزش قهرمانی حداقل فعالیتم 
را ایــن بــار در داوری ادامــه دهم اما امســال اتفاق 
عجیبی افتاد و مســئولان فدراسیون جهانی به من 
گفتند ســایت باز شده و تو باید یک مسابقه را برای 
حضــور انتخــاب کنی و بعــد از انجام ایــن مراحل، 
من منتظر تأیید فدراسیون بودم اما متأسفانه این 
تأییــد از طــرف فدراســیون صورت نگرفــت! من با 
هزینه شــخصی این دوره را شــرکت کردم و حالا با 

گذشت چندسال و با توجه به اینکه جزو ۱0 نفر برتر 
رنکینگ جهانی بوده و 4 قهرمانی جهان و آسیا در 
کارنامه دارم، فدراســیون باید به راحتی من را برای 
حضور در این مســابقات برای گذراندن کارورزی ام 
تأییــد می کرد. مــن می دانم که رفتار فدراســیون با 
من فقط بخاطــر مصاحبه ها و شفاف ســازی هایم 
اســت.« او معتقــد اســت بانــوان یــخ نــورد آینــده 
خوبــی در ایــن رشــته ندارند: »مســئولان زمانی که 
ورزشکاری را نخواهند اینقدر او را خسته می کنند تا 
خودش کنار بکشد. من به دنیای قهرمانی برگشتم 
امــا نخواســتند. فــرق من و امثــال من که بــا وجود 
ســختی ها و پیشــنهاد های کشــورهای خارجــی در 
ایران مانده ایم با ورزشــکارانی که به پیشــنهادهای 
خارجــی پاســخ مثبــت می دهنــد، چیســت؟ بهتر 
اســت با حمایــت مضاعف از بانوان به دنیا نشــان 
دهنــد کار کســانی کــه رفته اند اشــتباه بوده اســت. 
مــن ایــران را دوســت دارم و اینجا وطن من اســت 
ولــی موفقیت در ورزش حرفــه ای با جیب خالی و 
بدون هیچ امکاناتی ممکن نیســت. در مســابقات 
قهرمانــی جهــان ســوئیس چنــد کشــور مثــل کــره 
جنوبــی کــه از عنــوان داران ایــن رشــته محســوب 
می شوند، غیبت داشتند و از طرفی هم تیم روسیه 
با ترکیبی تازه و جوانگرایی پا به این مسابقه گذاشته 
بــود. 2 ملی پوش طلایی حاضر در این مســابقات، 
ســال هاست نور چشــم رئیس فدراســیون هستند 
و حمایــت می شــوند. وقتــی حمایــت و امکانــات 
برای ورزشــکاری فراهم باشــد نتیجه مطلوب هم 
گرفته می شــود. با ایــن رفتار فدراســیون، به نظرم 
آینده خوبی برای بانوان دراین رشــته نیســت و اگر 
آینــده ای بــرای آقایان باشــد، بــرای نفراتی خاص 
است و این باعث دلســردی یخ نوردان می شود. با 
تغییر وزیر ورزش به بهبود اوضاع امیدوار شــدیم. 
گرچــه الان 4 ماه اســت کــه با دفتر معــاون ورزش 
بانوان تمــاس می گیرم تا درددل هایم را بشــنوند 

ولی هنوز موفق نشده ام.«

اســکی باز  شمشــکی،  ســاوه  رنجبر/حســین  مهــری 
ملی پــوش ایــران به دلیل عــدم تکمیل 
کوچــک  مارپیــچ  رقابــت  مســتنداتش 
المپیــک زمســتانی را از دســت داد، گرچه 
پرونــده اش همچنــان باز اســت. او بعــد از تأیید 
 CAS بــه دادگاه ،B بــا آزمایــش نمونــه دوپینگــش 
شــکایت کرد که دیروز دادگاه برای بررســی دفاعیات او 
تشکیل شد. دادگاهی که شــاید نتیجه اش برای او 
تبرئه نباشد اما به قول خودش آرامش بخش 
خواهــد بود:»مــن چنــد شــب نخوابیــدم 
و ناهــار دیــروز ظهــر هــم اولیــن غذایــی 
بــود که بعــد از چند روز خــوردم. من با 
صحبت ها و پیگیر ی های این چند روز 

کمی آرام شــدم. بدون پیگیری هــا و اطلاعات جدیدی 
کــه به دســت آوردم، آرامش پیدا نمی کــردم. حالا هم 
کامل آرام نشــده ام، چرا که من کلی زحمت کشــیده ام 
تــا به اینجا رســیدم. بــه هر حال بــا این اتفاق مســابقه 
مارپیــچ کوچــک و بــزرگ المپیــک قــرار بــود آخریــن 
مســابقه ام باشــد، اما نشــد. با این حال من تا آخر این 
ماجــرا مــی روم.« پرچمــدار کاروان ایــران در المپیــک 
زمستانی که همچنان اصرار دارد دوپینگ نکرده است. 
او احتمال مثبت شدن تستش را در دو احتمال خلاصه 
می کند. ساوه شمشکی به خبرنگار »ایران« گفت: »من 
با این اتفاقات از نادوی ایران خواستم تا تحلیلی به من 
بدهنــد تــا بتوانــم در دادگاه CAS از خــودم دفاع کنم. 
نکتــه عجیــب اینکه به مــن می گفتند قبــول کن تزریق 

کردی تا تمام شــود. من همان ســؤال ها را از کارشناس 
داروشناسی کانادایی دادگاه CAS پرسیدم و به او گفتم 
می خواهم تکلیفم با خودم مشخص شود. او گفت این 
ماده ای که در خون تو پیدا شده، از مواد نیروزای قدیمی 
است که به تنهایی استفاده نمی شود و حتماً برای اینکه 
تأثیرگذار باشــد، باید با ماده دیگری همراه شود. دوزی 
که در بدن شما هست چیزی نیست یعنی 6 هزارم نانو 
بر میلی گرم است که آخر عمرش بوده و ممکن است 
دو روز دیگر نباشد و می تواند اخیراً با غذا یا حتی بطری 
آلوده مکمل نوشیدنی، در کمال بی خبری، وارد بدنت 
شــده باشــد. او از من پرسید حالا به کســی شک داری؟ 
من هم گفتم آدم حساســی نیستم اما وقتی این اتفاق 
افتاد به همه شک دارم.« حسین ساوه شمشکی اعلام 

کــرد که دو وکیــل چینــی از او در دادگاه دفــاع کرده اند: 
»من دو وکیلم را یکســاعت و نیم قبل از جلسه دادگاه 
پیدا کردم، اصلًا نشــد درست و حسابی با آنها صحبت 
کنم، ولی خوشــبختانه از من خوب دفاع کردند. وکیلم 
بــه دادگاه گفــت ما حتی نتوانســتیم خــوب حرف های 
او را بشــنویم امــا شــما مســیر قانونی را پیــش نرفتید و 
برخورد درستی با او نداشتید. چرا که قبل از اعلام اسم 
او بایــد نمونــه B او را آزمایش می کردیــد و دفاعیاتش 
را می شــنیدید، بعد رأی صــادر می کردید، در حالی که 
شما روی نتیجه تســت A رأی دادید.« اسکی باز ایرانی 
این قضیه را مشکوک می داند: »قضیه مشکوک است. 
من به تهران برســم پیگیر مســأله می شــوم. یک سری 

موضوعاتی هست که بد نیست تصمیم گیران بداند.«

بابت رفتار مسئولان فدراسیون با استعدادهایی مثل خودم افسوس می خورم

موسوی: تبرهایم را می فروشم تا به یخ نوردی برنگردم
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